

Arab Potash Co. re-announces the above mentioned tender, the interested and qualified companies which have enough experience and certified technical staff to perform the design, installation and support as well as have experience of similar projects for the last 5 years with minimum one executed and operational project, may refer to the tenders section at the company Safi Site to collect a copy of the tender documents against (58 JOD) Non-refundable fees from 08:00 am to 03:00 pm only, OR buy the tender's documents through bank transfer , the following info to be shown on the bank receipt,(IFB Number and description), company name, then provide us with a copy of the bank receipt accompanied with the registration certificate , the trade license and classification.

The Bank details are as follow:

Arab Bank PLC
SWIFT code: ARABJOAX100
IBAN JOD:JO41 ARAB 1110 0000 0011 1006 9851 00

The following must be taken into consideration :

The last date for collecting the tender documents is **Sunday 20/06/2021.**

The last date to receive enquires is **Sunday 27/06/2021.**

The closing date for bid submission is **Sunday 04/07/2021** at 02:00 Hours Sharp, at APC Safi Site /Tenders Section, bids will not be received before or after this date .

Note: Companies whom have bought the Tender documents for the IFB NO. 202100624/GS has the right to participate and acquire the new amended Tender documents free of charge.

Note: When purchasing bidding documents, visiting the site and submitting bids, all must abide to the following instructions:

- All visitors (including documents purchasing and bidding representatives) , shall have negative results in PCR test for COVID-19 check-up, the test shall be valid for 48 hours max from time of testing and shall be conducted in one of the approved medical labs: Mega Labs, Bio Labs, Al-Sultan Labs and Specialty Hospital Lab.
- All visitors shall have all necessary PPE's during the visit in addition of wearing face masks.
- All visitors shall comply with social distancing during the visit.

Note: No person will be allowed to enter the site without presenting a negative PCR test for COVID-19 or without presenting a 2 shots vaccine certificate.

The tenderer shall submit complete copies of the tender documents in CDs and hard copies of the technical offer and the financial offer in addition to the bid documents issued by the Arab Potash Company, by printing them as required.

Arab Potash Company is not bound to award the tender, or to award the least price bid, and is not bound to disclose reasons. Also , Arab Potash Company is not liable to any compensation in case of tender cancellation.

If the submitted trade license, registration certificate & classification found to be inconsistent with the required services &/or material requested in the tender, then the offer will be declined for non-specialization, the commercial registration certificate must be valid for at least one month prior to purchasing the IFB documents.

Note: Please attach the company official contact details (Phones & E-mails) for easy communication when needed.

A bid bond in the value of (7,500.00 JOD) must accompany each submitted bid in a sealed and separate envelope in the form of bank guarantee issued and certified by a bank in Jordan valid for (120) days from the closing date, any bid not accompanied with a bid bond will be ignored.

For inquiries and more information on the following point of contact:

E-mail :
procurement@arabpotash.com
Hamdi.m@arabpotash.com
Fax : +962-3-2305125/131
Tel : +962-6-5200520

President & CEO
Dr. Maen Nsour

تعلن شركة البتواس العربية عن إعادة طرح العطاء أعلاه، على الشركات ذات الاختصاص التي تمتلك الخبرة والفريق الفني المؤهل لتصميم وتركيب وتقديم الدعم الفني للمشروع كما وتمتلك الخبرة السابقة في مشروع مماثل واحد على الأقل خلال فترة لا تزيد عن خمس سنوات والرغبة بالمشاركة في هذا العطاء مراجعة قسم العطاءات في دائرة اللوازم / موقع المصانع / غور الصافي فقط، وذلك لشراء نسخة وثائق العطاء مقابل مبلغ (58) ديناراً أردنياً غير مستردة، وتكون الوثائق متاحة للبيع يومياً من الساعة 8 صباحاً إلى الساعة 3 عصراً ، أو شراء نسخة العطاء عن طريق إيداع نقدي في حساب شركة البتواس العربية في البنك العربي من خلال إيصال يظهر تفاصيل العطاء (الرقم والوصف) واسم الشركة وتزويدنا بنسخة من الإيصال البنكي لسعر النسخة حال الدفع مصحوباً بشهادة التسجيل والرخصة التجارية والتصنيف ليتم تزويدكم بوثائق العطاء .

تفاصيل البنك هي كما يلي:

البنك العربي
السويقت كود : ARABJOAX100
الايان (الدينار الاردني): JO41 ARAB 1110 0000 0011 1006 9851 00

آخذين بعين الاعتبار ما يلي:

آخر موعد لشراء وثائق العطاء يوم الاحد 20/06/2021.

آخر موعد لإستقبال الإستفسارات يوم الاحد 27/06/2021.

تسلم العروض في تمام الساعة الثانية من بعد ظهر يوم الأحد 2021/07/04 في موقع شركة البتواس العربية / غور الصافي قسم العطاءات ولن تقبل أية عروض قبل أو بعد هذا الموعد .

ملاحظة: يحق للشركات التي قامت بشراء العطاء رقم 202100624/GS مسبقاً المشاركة والحصول على الوثائق المعدلة مجاناً.

ملاحظة: عند شراء وثائق العطاء وزيارته الموقع وتسليم العروض يجب على الجميع الالتزام بالتعليمات التالية:

- يجب أن يكون لجميع الزوار بمن فيهم مندوبي شراء الوثائق وتسليم العطاء نتائج سلبية في اختبار PCR لفحص COVID-19 ، ويجب أن يكون الاختبار صالحاً لمدة 48 ساعة كحد أقصى من وقت الاختبار ويجب إجراؤه في أحد المختبرات الطبية المعتمدة على نفقة الزائر الخاصه . المختبرات المعتمدة: special hospital Mega Labs , Med Labs , Bio Labs , Al-Sultan Labs lab ,
- يجب أن يكون لدى جميع الزوار كافة معدات الوقاية الشخصية اللازمة أثناء الزيارة بالإضافة إلى ارتداء أقنعة الوجه.
- يجب على جميع الزوار الالتزام بالتباعد الاجتماعي أثناء الزيارة.

ملاحظة : سوف لن يتم السماح بدخول الموقع لأي شخص دون إبراز اختبار PCR سلبي لفحص COVID-19 أو شهادة تثبت تلقي جرعتي مطعوم كورونا.

على المناقص تقديم نسخ كامله من وثائق العطاء في أقراص مدمجة ونسخ ورقية للعرض الفني والعرض المالي بالإضافة إلى وثائق العطاء الصادرة من شركة البتواس وذلك بطباعتها حسب المطلوب.

شركة البتواس غير ملزمة بإحالة العطاء، أو بإحالته على أقل الأسعار، ولا تلزم بإبداء الأسباب أو بأي تعويض في حالة إلغاء العطاء.

إذا تأكد عدم مطابقة رخص المهن والتسجيل التجاري والتصنيف المقدم لمجال الخدمات أو/و المواد المطلوبة في العطاء فإنه سوف يتم رفض العرض المقدم لعدم الإختصاص، يجب ان يكون السجل التجاري صالح لمدة شهر على الاقل قبل شراء وثائق العطاء.

ملاحظة: يرجى إرفاق جميع هواتف وإيميلات الشركة الرسمية لسهولة التواصل عند الحاجة.

يرفق مع كل عرض يقدم كفالة دخول العطاء بقيمة (7,500.00) دينار أردني في مغلف منفصل على شكل كفالة بنكية صادرة ومصدقه من بنك في الأردن وسوف لن ينظر بالعرض المقدم بدون كفالة صالحة لمدة لا تقل عن (120) يوماً من تاريخ إغلاق العطاء.

للاستفسار وللمزيد من المعلومات على نقطة الاتصال التاليه:

E-mail :
procurement@arabpotash.com
Hamdi.m@arabpotash.com
Fax : +962-3-2305125/131
Tel : +962-6-5200520

الرئيس التنفيذي
الدكتور معن النسور